
 
Zápis z jednání Výkonného výboru SKP Kuželky Hradec Králové z.s. dne 12.11.2017 v Hradci Králové  
 
Účast: Vágner, Němeček, Prokop, Velda, Fialová,  
Omluveni: Víšek, Šolc 
 
VV projednal a schválil:  

1. Přijetí p. Zdeňka Jarolíma za člena klubu. 
2. Propozice na turnaj Hradecká dvoustovka. 
3. Nákup dresů pro družstvo mládeže. 

 
VV oznamuje:  

1. Ze strany MV ČR proběhla kontrola čerpání státní účelové dotace za rok 2016, po doplnění 
drobných podkladů vše v pořádku, protokol klub již obdržel, je pouze doporučení ke 
kopírování časově nestálých tištěných dokumentů. 

2. Byl instalován stojan na kola u vchodu do kuželny ze strany u potoka, nikdo nebude ukládat 
kola do diváckého prostoru ani strojovny a členové SKP jsou povinni zajistit, aby tento pokyn 
dodržovali i hosté. 

 
VV uložil:  

1. Pro doplnění účetnictví dodat paní Fialové skeny velkých TP všech aut, která jsou používána 
na cesty na zápasy. Odpovídají vedoucí družstev, T: 10.11.2017 – úkol trvá 

2. P. Prokop zajistí zrušení neaktualizovaných www stránek k HALK. 
3. Zpracování účetního výkazu za rok 2016 a jeho vystavení na příslušném portálu Ministerstva 

spravedlnosti – pí. Fialová, T: 1.12.2017 
4. Zajistit nákup dresů pro družstvo mládeže – p. Víšek, T: 1.12.2017 

 
 

 
 
Zapsal: J. Němeček  
Schválil: J. Vágner a VV 


